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آبرسانی پایدار به 23 روستای واقع در مجتمع لای سیاه نایین
مدیرعامل آبفای استان اصفهان خبر داد:

امتیاز- بهادری  -  حسین اکبریان با بیان اینکه عملیات اجرایی 
طرح آبرسانی به مجتمع 23 روستایی لای سیاه در شهرستان نایین 
در اســفند ماه سال 1399 آغاز شده بود اظهار داشت: پس از گذشت 
700 روز در بهمن ماه ســال جاری عملیات آبرسانی به 23 روستا از 
مجتمع آبرسانی لای سیاه با همکاری و مشارکت قرارگاه سازندگی 
ســپاه امام حسن )ع( به پایان رسید. وی با اشاره به برخورداری 243 

خانوار روستایی از آب شرب پایدار اعلام کرد: با اجرای این پروژه بیش 
از 653 نفر ساکن در این روستا از آب شرب پایدار بهره مند می شوند 
این درحالیست که قبل از این آب شرب ساکنان این مناطق از طریق 
تانکر آبرسانی سیار تامین می شد. مدیرعامل آبفای استان اصفهان به 
احداث 2 مخزن با ظرفیت 800 متر مکعب اشاره کرد و خاطر نشان 
ساخت: با اجرای 4 کیلومتر خط انتقال آب و 2 کیلومتر شبکه توزیع 

آب و نیز احداث یک فقره ایستگاه پمپاژ به ظرفیت 5 لیتر درثانیه، زیر 
ســاخت های آبرسانی پایدار به این 23 روستا فراهم شد. اکبریان به 
برخی از مشکلات آبرسانی سیار به روستاها اشاره کرد و اظهار داشت: 
به دلیل پراکندگی روســتاها در منطقه نایین برای آبرسانی سیار باید 
مســافتی حدود 140 کیلومتر طی شــود که این امر علاوه بر صرف 

هزینه، احتمال وقوع حوادث را افزایش می دهد. 

شهرستان
اخبار کوتاه 

دکتر ارسلان غلامی  از پیشکسوتان  ورزش  کرج 
که نام وی  در فهرســت قهرمانــان ملی ونام آوران 
جهان وآسیا در رشته کاراته ثبت شده است  تاکنون 
توانسته  در کنار شغل شــریف تدریس در دانشگاه،  
شاگردان خوبی را در این رشته ورزشی برای حضور در 

عرصه های ملی و جهانی تربیت کند.  
چند وقت پیش نام ایشان در پم بوک به عنوان یک 
چهره ی ماندگار در عرصه ورزش معرفی شد وهمین 
بهانه ای شد تا راه شهرداری کرج را پیش گرفته و از 

نزدیک با این چهره نام آشنا به گفتگو بنشینیم. 
 آنچه در ادامــه می خوانید حاصل یک گفتگوی 
کوتاه اما صمیمــی خبرنگار روزنامه امتیاز با 

دکتر ارسلان غلامی است . 
دکتر  غلامی که از زحمت کشــان شهرداری کرج 
اســت  در این گفت وگو با قدردانی از حمایت های 
دکتر مهرداد کیانی شهردار کرج  در حمایت از جامعه 
ورزشــی ســخنان خود را پیرامون خدمات مدیریت 
شهری در این عرصه آغاز کرد و افزود: سیاست های 
پیگیرانه شهرداری کرج باعث ارزان شدن ورزش شده 
و بــا یک نگاه اجمالی به این موضوع به خوبی درک 

این مطلب به اثبات می رسد.  
وی در ادامــه تصریح کرد:شــهرداری کرج با در 
اختیار قراردادن چندین ســالن ورزشــی به همراه 
دیگــر موارد جانبی وتبدیل چندین زمین  خاکی به 
چمن مصنوعی که به فراخــور منطقه ای در کل 

کرج این امکان را فراهم ســاخته تا شهروندان  در 
رده های مختلف ســنی در بستر امکانات فعالیت 

ورزشی داشته باشند. 
این پیشکسوت ورزشــی و  رزمنده دفاع مقدس 
نیز ادامه داد: امروز شــهروندان کرج می توانند با 
کمترین هزینه از امکانات ورزشی شهرداری بهره 

بگیرند که درجای خود ستودنی است.   

. دکتــر غلامــی در پاســخ به این ســئوال که  
کدام دســته افــراد در مبحث ورزشــی کرج در 
شهرداری مشــغول به کار هستند ، گفت: عزیزان 
ما در مجموعه ورزشــی فرهنگی شهرداری اکثرا 
تحصیلات عالیه در رشته های تخصصی ورزشی 
را  گذرانده و همه ی این عزیزان خودشان را خادم 
مردم می دانند ؛ آنان با دلســوزی و تلاش شبانه 

روزی بــرای ارائه خدمت صادقانه و در خور جامعه 
ورزشکاران کرجی مشغول  برنامه ریزهای مدون 
در راستای توسعه ورزش و ایجاد محیطی شاد و پر 

نشاط برای مردم خوب کرجی هستنند .  
وی ادامه داد:  همین امر موجب شده تا بیشتر رشته 
های ورزشی اعم از تیمی وانفرادی در باشگاه های 
شــهرداری کرج  حتی پارک ها وفضاهای سبز با 
حضور مربیان خوب در ایام مختلف هفته به تمرین 
بپردازند؛ البته خالی از لطف نیســت که بگوییم در 
چند جای کرج به صورت رایگان خدمات ورزشــی 

ارائه می گردد 
این استاد دانشــگاه در ادامه به  وضعیت ورزش 
در بیــن کارکنان شــهرداری کــرج  پرداخت و 
گفت: اعزام پرسنل ورزشکاربه مسابقات کارگری 
وکارمندی به تمام  شــهرها و کلانشــهرها نشان 
ازاهتمام ویژه شــهرداری بــه ورزش در کرج دارد 
.ازســوی دیگردنبال کردن پیاده روی های متنوع 
در نقاط مختلف شــهرکرج عزم راسخ شهرداری 
برای ایجاد شــور ونشاط و همچنین ایجاد فضای 
شــادی در بین مردم کرج را به خوبی نمایان می 

سازد  
غلامی در پاسخ به این  سئوال خبرنگار ما  که با 
توجه به سابقه ی ورزشی که دارید، چرا  اکنون در 
بخش  ورزش شــهرداری مشغول به کا رنیستید؟ 
بیان کرد: همکاران ما در شــهرداری ومدیرعامل 

ســازمان فرهنگی ، اجتماعی و ورزشی شهرداری  
صلاح  را در این دانســته اند کــه بنده در بخش 
فرهنگی شــهرداری افتخار خادمی مردم را داشته 
باشــم فرقی هم ندارد که در بخش فرهنگی باشم 
و یا اینکه بخش ورزشی مهم انجام درست رسالت 
خدمات رســانی است و در این خصوص و جایگاه 
شغلی که دارم راضیم البته از طرفی هم خوشحال 
هســتم که ورزش شــهرداری کرج بسیار توانمند 
عمل کرده ونقش بســزایی در ورزش استان البرز 

ایفا نموده است.   
خبرنگار ما از دکنر غلامی پرسید که آینده ورزش 
در شــهرداری کرج را چگونه اریابــی می کنید؟ 
گفــت: با توجه به علاقه مندی شــهردار کرج  به 
ورزش و همچنین سیاست های خوب  شهرداری 
در زمینه ها پیگیری فعالیت های  مختلف ورزشی  

با استفاده از کارشناسان مجرب  
افق روشــنی پیش پای ورزش مدیریت شهری 

کرج است.  
 دکتر ارســلان غلامی در پایان گفت: در ورزش 
هرچقدر تلاش کنیم باز هم کم است بنابراین برای 
رسیدن به یک جامعه سالم و قوی نیاز هست همه 
ی متولیان امر تربیت بدنی و مســئولان اســتانی 
در کنار پیشکسوتان، کارشناسان و مربیان ورزشی 
قرار گیرند و برای رســیدن به قله های ورزشی با 

همدلی و همزایی برنامه ریزی کنن

مدیرکل راه و شهرسازی گلستان :

  طرح خودمالکی موجب 
افزایش تولید مسکن می شود

مدیرکل راه و شهرســازی گلستان گفت: با توجه به کمبود 
زمین در اســتان، پروژه های خودمالکی نقش اثرگذاری در 
افزایش تعداد مســکن و جلوگیری از سوداگری در این حوزه 
دارد.هفتمین جلســه شورای مسکن اســتان با 9 دستور کار 
در محل معاونت هماهنگی امور عمرانی استانداری گلستان 
برگزار شــد.در ابتدای این جلســه مدیرکل راه و شهرسازی 
گلستان، گزارشی در خصوص روند اجرای طرح نهضت ملی 
مســکن، وضعیت ثبت نام و تخصیص پــروژه به متقاضیان 
مسکن در استان ســخن گفت.مهندس مهدی ملک عنوان 
کرد: کل نیاز سالانه مسکن ملکی شهری ما در گلستان 15 
هزار و 476 واحد است که تا کنون 93 هزار و 196 متقاضی 
تحویل مســکن در اســتان وجود دارد.وی ضمن بیان اینکه 
96 درصــد متقاضیان تعیین تکلیف شــده اند، گفت: از این 
تعداد ســه هزار و 699 متقاضی نســبت به واریز وجه بالای 
40 میلیون تومان اقدام کرده اند.رئیس شــورای هماهنگی 
امور راه و شهرســازی گلستان ادامه داد: با توجه به وضعیت 
دشوار اســتان های شــمالی در حوزه تامین زمین، تا کنون 
در سطح استان گلســتان 334 هکتار زمین از محل اراضی 
ســازمان ملی زمین و مســکن و اراضی مازاد دستگاه های 
اجرایی تامین شده است.مهندس ملک با بیان اینکه مجموعا 
ســند 289 هکتار از اراضی استان به نام سازمان ملی زمین 
و مسکن واگذار شــده ، گفت: در این مساحت می توان 28 
هــزار و 313 واحد احداث و جوابگوی بخشــی از متقاضیان 
بود.وی افزود: با توجه به ماده 10 قانون جهش تولید مسکن 
مبنی بر واگذاری اراضی مازاد دســتگاه های اجرایی به طرح 
نهضت ملی مســکن، اســناد مالکیت 81 هکتار زمین مازاد 
دستگاه های دولتی به نام سازمان ملی زمین و مسکن منتقل 
شد.مدیرکل راه و شهرسازی گلستان همچنین گفت: یکی از 
روش های احداث مسکن در استان طرح خودمالکی است که 
با توجه به کمبود زمین در اســتان این روش نقش اثرگذاری 
در افزایش تولید مســکن و جلوگیری از ســوداگری در این 
حوزه دارد.مهندس ملک افزود: تا کنون 15 هزار و 300 واحد 
درخواســت خودمالکی در گلستان ثبت شده که از این تعداد 
سه هزار و 40 واحد منجر به انعقاد قرارداد با بانک شده است.

شهردار اراک :

 اجرای تقاطع غیرهمسطح 
امام خمینی )ره( اراک از برنامه جلوتر است

شــهردار اراک گفــت: اجــرای تقاطع غیرهمســطح امام 
خمینی )ره( اراک با جدیدت در حال انجام اســت و از برنامه 

زمان بندی شده، جلوتر است.
به گزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اراک، 
دکتر علیرضا کریمی صبح امروز یکشنبه در حاشیه بازدید از 
این تقاطع در حال ساخت، افزود: بر اساس برنامه زمان بندی، 
پیشرفت تقاطع غیرهمســطح امام خمینی)ره( اراک باید 22 

درصد باشد اما هم اکنون به بیش از 32 درصد رسیده است.
وی بیان کرد: بتن ریزی ضلع شرقی این طرح به اتمام رسید 
و ضلع غربی آن از ســاعت 6 صبح امروز )یکشنبه( با وجود 
هوای 6 درجه ســانتیگراد زیر صفر آغاز شد و تا پایان وقت 
امروز به پایان می رســد. شــهردار اراک ادامه داد: بتن ریزی 
ضلع شرقی این تقاطع یک هزار و 600 مترمکعب در یک هزار 

و 300 متر مربع انجام می شود.
دکتر کریمی اظهار داشــت: تاکنون در راستای اجرای این 
طــرح، 100 میلیارد ریال اعتبار هزینه شــده اســت و برای 
تکمیل آن حدود یک هــزار و 100 میلیارد ریال اعتبار دیگر 

نیاز است و این مبلغ به جز تملکات است.
وی عنوان کــرد: برنامه زمان بندی بــرای اتمام این طرح 
بزرگ، 31 تیرماه ســال 1403 است و همه تلاش ها به کار 
گرفته شــده تا در موقع مقرر و یا زودتر از مهلت تعیین شده، 
به اتمام برسد. شــهردار اراک افزود: اقدامات گسترده ای در 
راســتای جابه جایی تاسیســات، تملکات، رفــع معارضین و 
انحــراف ترافیک صورت گرفته و اجرای طرح با پیشــرفت 

خوبی در حال انجام است

در چهاردهمین  نمایشگاه نفت، گاز، پالایش و  پتروشیمی پارس

حضور ۱۷۰ شرکت جنوبی قطعی شد
برگزارکننده چهاردهمین  نمایشــگاه نفــت، گاز، پالایش و 
 پتروشــیمی پارس جنوبی گفت: 170 شــرکت و نمایندگان 
شرکت  های خارجی آخرین توانمندی و دستاوردهای خود را 
در حوزه صنعت نفت، گاز و پتروشــیمی در این نمایشــگاه 

عرضه می کنند.
 مبیــن غفوری مدیرعامل آتی ســاز فناوری و برگزارکننده 
نمایشگاه روز دوشنبه در توضیح این خبر با اشاره به استقبال 
چشــم گیر از نمایشــگاه یاد شــده اظهار کرد: چهاردهمین  
نمایشگاه نفت، گاز، پالایش و  پتروشیمی پارس جنوبی نهم 
بهمن ماه با حضور مســئولان کشــوری و استانی در منطقه 

ویژه اقتصادی انرژی پارس گشایش می یابد.
وی بیان کرد: در این نمایشگاه 170 شرکت  آخرین تولیدات 
و دســتاوردهای تخصصی خود در حوزه نفت، گاز، پالایش و 

پتروشیمی را در معرض دید علاقه مندان می گذارند.
غفوری ادامه داد: چهاردهمین  نمایشگاه نفت، گاز، پالایش 
و  پتروشــیمی پارس جنوبی در محل دائمی نمایشگاه های 
پارس در عســلویه میزبان بازدیدکنندگان می شود که زمان 
برگزاری آن نیز 9 تا 12 بهمن ماه از ســاعت 9 الی 17 پیش 

بینی شده است.
وی اظهــار کرد: با توجه به ســطح بــالای برگزاری این 
نمایشــگاه پیش بینی شــده بازدیدکنندگان قابل توجهی از 
داخــل و نمایندگان شــرکت های خارجــی در چهاردهمین  
نمایشــگاه نفــت، گاز، پالایش و  پتروشــیمی پارس جنوبی 

حضور یابند.
غفوری افزود: با توجه به حمایت های شایســته و مطلوب 
پــارک علم و فناوری خلیج فــارس و منطقه ویژه اقتصادی 
انرژی پارس و حمایت شــرکت پتروشیمی پارس، تمهیدات 
لازم برای برپایی هر چه باشــکوه تر نمایشــگاه پیش بینی 

شده است.

در گفتگو با دکتر ارسلان غلامی مطرح شد؛

سیاست های  شهرداری کرج باعث ارزان شدن ورزش شده است

سرپرســت معاونت شهرســازی و معماری اداره کل راه و شهرســازی گلستان از آغاز 
عملیات اجرایی ســه پروژه حوزه شهرســازی در دهه فجر سال جاری خبر داد.مهندس 
محمود ســوقی اظهار کرد: همزمان با سالروز پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی و دهه 
مبارک فجر عملیات ســه پروژه در حوزه شهرسازی توســط اداره کل راه و شهرسازی 
گلستان آغاز می شود.وی افزود: تهیه نقشه پایه شهر گرگان به روش فتوگرامتری یکی 
از پروژه های قابل کلنگ زنی در دهه فجر 1401 است.سرپرســت معاونت شهرســازی 
و معماری اداره کل راه و شهرســازی گلســتان ادامه داد: نقشه پایه، نقشه ای است که 
در آن عرصه مســتحدثات در شهرها توسط عکســبرداری هوایی انجام می شود و این 
تصاویر در راســتای تهیه طرح های توسعه و عمران شهری مورد استفاده قرار می گیرد.

مهندس ســوقی با بیان اینکه در تهیه طرح های جامع و تفصیلی شهرها از این تصاویر 
استفاده خواهد شد، گفت: افق طرح جامع شهر گرگان تا سال 1400 بود و برای بازنگری 
طرح جدید تهیه نقشه هوایی با روش فتوگرامتری انجام می شود.وی افزود: این طرح با 
اعتباری بالغ بر 630 میلیون تومان و  از محل اعتبارات شورایعالی معماری و شهرسازی 
اجرایی خواهد شد.سرپرســت معاونت شهرســازی و معماری اداره کل راه و شهرسازی 
گلستان همچنین گفت: از مزیت های تهیه نقشه هوایی و به روش فتوگرامتری می توان 
به پایین آوردن هزینه های نقشه برداری و افزایش در ضریب دقت تهیه طرح اشاره کرد.

مهندس ســوقی ادامه داد: این روش تصویربرداری برای اولین بار در شهر گرگان انجام 
خواهد شــد و اجرای آن در سایر شهرهای استان در ســنوات آینده در دستور کار اداره 
کل راه و شهرســازی گلستان قرار دارد.وی افزود: اجرای طرح محدوده هدف بازآفرینی 
شهر کلاله از دیگر پروژه های قابل اجرای این اداره کل در دهه فجر سال جاری است.

سرپرســت معاونت شهرسازی و معماری اداره کل راه و شهرسازی گلستان ادامه داد: در 
این طرح بازنگری محدوده هدف بافت های فرسوده شهری کلاله مورد بررسی قرار می 

گیرد و پس از شناسایی در ستاد بازآفرینی شهری استان مطرح خواهد شد.

نشســت خبری مدیران حــوزه انرژی در اتاق خبــر اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان خوزستان برگزار شد .

اتاق خبر اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان با حضور 
مدیران حوزه انرژی استان)گاز، برق منطقه ای، آب و فاضلاب و 

پخش فرآورده های نفتی( در این اداره کل برگزار شد.
در ابتدای این نشست حجت الاسلام و المسلمین رضا کلاه کج 
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی استان خوزستان گفت: ما در 
اتاق خبر بدنبال چالش ها و نکاتی هســتیم که مورد سوال مردم 
اســت و در کنار آن یک همفکری برای ارایه خدمات و گزارش 

عملکرد دولت به مردم می باشد .
محمــدی مدیر پخش فــرآورده های نفتی اهــواز نیز در این 
نشست بیان کرد: سوخت رسانی از چند طریق صورت می گیرد 
و بنــا به مقتضیات مختلف از جمله کشــتی و نفتکش این اقدام 

انجام می شود.
وی افزود : ســوخت رسانی که بر عهده شرکت پخش فرآورده 
های نفتی اســت شامل سوخت رسانی به نیروگاه ها ، موسسات 

کشاورزی و جایگاه ها و غیره می شود.
محمدی ادامه داد : امســال شرایط خاصی بود و این سرما را در 
گذشته کمتر تجربه کرده بودیم که تمام مسولین تلاش نمودند 
و با تامین ســوخت مورد نیاز نیروگاه ها قطعی برق در این حوزه 

نداشتیم .

مدیر پخش فرآورده های نفتی اظهار داشــت: تامین ســوخت 
نیــروگاه رامین و بهبهان و غــرب کارون از جمله فعالیت هایی 
بــود که صورت گرفت و حتی به نیروگاه های ســنندج ، پرند و 

کرمانشاه نیز سوخت رسانی نمودیم .
محمدی بیان کرد: در ســنوات گذشته حتی در عرصه سوخت 
سی ان جی کاهش افت فشار را در جایگاه ها داشتیم که امسال 

این موارد تکرار نشد .
وی گفــت : میانگین مصرف ســوخت بنزین در اســتان 3٫5 

میلیون لیتر در روز می باشد .
زری میدانی مدیرعامل شــرکت گاز اســتان خوزستان در این 

نشســت عنوان داشت : شرکت ملی گاز ایران و استان خوزستان 
بــا توجه به نوع خدماتی که ارائه می کند بیشــترین ارتباط را با 
مردم دارد . وی بیان کرد: امسال سرما زیادی را شاهد بودیم که 
تمهیداتی پیش بینی کرده بودیم تا قطع گاز نداشــته باشیم و در 
حالی که امســال در بیش از 20 استان دمای منفی داشتیم فشار 
گاز در بسیاری از بخش ها پایدار بود و فقط در تربت جام بود که 

در مقطعی قطعی گاز رخ داد.
زری میدانی گفت : یکی از دلایل قطع گاز آن اســت که تولید 
گاز ما در جنوب اتفاق می افتد و بیشــترین مصرف گاز در شمال 

کشور رخ می دهد.
عباسیان معاون بهره برداری و توسعه فاضلاب خوزستان گفت : 
دولت سیزدهم در اولین سفر به اهواز با نگاه ویژه ای که داشتند 
8 هزار میلیارد تومان برای اهــواز و 8 هزار میلیارد تومان برای 
توسعه شبکه آب و فاضلاب اســتان تخصیص دادند که برنامه 

ریزی برای تصفیه 500 هزار متر مکعب فاضلاب انجام شد.
معاون بهره برداری و توسعه شبکه فاضلاب خوزستان بیان کرد 
: اجرای این پروژه ها بخشی از مشکل اشتغال را حل خواهد کرد 

و بخشی از آب مورد نیاز صنعت را نیز تامین خواهد کرد.
وی ادامه داد : هم اکنون در بخش فاضلاب بیش از 150 جبهه 
کاری در حال انجام اســت و با اتمام این پروژه ها شاخص بهره 

مندی از فاضلاب از 39 درصد به 65 درصد خواهد رسید . 

عباسیان گفت : در دو سال گذشته فعالیت های زیادی در کشور 
صورت گرفته است و امیدوارم با اتمام این پروژه ها شاخص های 

بهداشتی افزایش یابند.
بلادی موســوی معاون برق منطقه ای استان خوزستان نیز در 
این نشســت اظهار داشــت : برق منطقه ای متولی نگهداری و 
توزیع برق در دو اســتان خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد است 
و برق را از تولید کنندگان دریافت می کنیم و به شــرکت های 

توزیع و مشترکین بزرگ می دهیم . 
موســوی گفت : برق را از طریق پست ها و خطوط انتقال می 

دهیم و مشترکین بزرگ نیز خطوط انتقال خود را دارند.
 در ادامه ی نشســت اصحاب  رســانه به طرح سوالات و دیدگاه 
های خود در حوزه مسائل مربوط به حوزه فعالیت مدعوین پرداخته و 
مباحث مختلفی مطرح شد. ازجمله در این نشست امید حلالی بیان 
کرد : ارگان ها نباید پشــت بخشنامه ها مخفی شوند و اگر کمبود 

هایی وجود دارد باید به مردم گفته شود و دلجویی صورت بگیرد . 
حلالی گفت : خوزســتان یعنی مدنیت و مدرنیت و مدیران ما 
باید در این ســطح باشند چراکه تاریخ خوزستان به 7 هزار سال 
قبل بر می گردد و باید کارهای بزرگی در اســتان صورت بگیرد 

تا رضایت مردم را در پی داشته باشد.
حلالی همچنین گفت : تولید انرژی باید به ســمت شکل های 
نوین و انرژی های تجدید پذیر برود و از شکل سنتی خارج شود.

امتیاز- بهادری -  محسن استکی، مدیر محصولات سرد ناحیه نورد سرد شرکت فولا 
مبارکه، در پی کسب این رکورد غرورآفرین اظهار کرد: اهمیت ثبت این رکورد در این است 
که طی این 11 ســال، هیچ گونه توسعه ای در این خط انجام نشده و این امر شرایط تولید و 
رکوردشکنی را سخت تر کرده بود. وی تصریح کرد: علی رغم همه محدودیت ها، برنامه ریزی 
دقیق، مدیریت متفاوت در زمینه بهره برداری و تلاش مضاعف کارکنان خط تاندم میل مداوم 
نورد سرد برای جبران همه کاستی ها به بار نشست و تولید 5948 تن کلاف خام سرد در یک 
روز در دفتر افتخارات نورد سرد حک شد. رکورد قبلی خط تاندم میل مداوم به میزان 5921 
تن بوده است. مدیر محصولات سرد خاطرنشان کرد: با توجه به شرایط ویژه خط تاندم میل، 
برای دست یابی به چنین تناژی نیاز است که برای تمام دقیقه ها برنامه ریزی، کنترل و نظارت 
وجود داشته باشد و خوشبختانه با این اقدامات نتیجه موردنظر حاصل گردید. استکی در ادامه 
عنوان کرد: با عنایت به روند روبه رشد چندماهه اخیر خط تاندم از نظر کمی و کیفی، ان شاءالله 
شاهد موفقیت های دیگری نیز در این خط خواهیم بود. وی در پایان از حمایت های مدیریت 
ارشــد سازمان و تمامی واحدهای پشتیبانی و جنبی، کارگاه غلتک، واحد برنامه ریزی تولید، 
مدیریت انبارها و گروه تخصصی و دفتر فنی تعمیرات و تولید تشــکر کرد.مرتضی اکبری، 
رئیس واحد تاندم میل نورد ســرد نیز در این باره چنین گفت: شکستن رکورد یازده ساله در 
این خط و تولید 5948 تن کلاف خام سرد به معنی واقعی کارستانی بود که در میدان عمل 
و به دست همکاران این بخش و یاری سایر واحدهای مرتبط به بار نشست. ضمن اینکه در 
ماه های جاری، رکورد شیفت های بدون توقف و رکورد تولید بر ساعت خط نیز محقق شده 
بود. وی ظرفیت اسمی روزانه این خط را به طور متوسط حدود 4300 تن اعلام و عنوان کرد: 
این رکوردها حاصل فعالیت های گوناگون در تمام گروه های کاری بوده است؛ فعالیت هایی 
نظیر برنامه ریزی و اجرای منظم تعمیرات و اســتانداردها، افزایش آماده به کاری تجهیزات، 
بازرســی های دقیق و مداوم و پیگیری مستمر پارامترهای تأثیرگذار بر تولید که با همت و 

همدلی تمامی کارکنان تولید و تعمیرات محقق شده است.

شرکت پتروشیمی شازند )هلدینگ( رتبه 43 فهرست صد شرکت برتر ایران )IMI-100( را کسب 
نمود.به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل شرکت پتروشیمی شازند، در بیست و پنجمین دوره 
متوالی 100 شرکت برتر ایران )IMI-100( که روز دوشنبه سوم بهمن ماه 1401 با حضور جمعی از 
مسئولین کشوری و مدیران ارشد شرکت های دولتی و خصوصی به همت سازمان مدیریت صنعتی 
برگزار شــد، بر اساس اطلاعات سال مالی 1401، شرکت پتروشیمی شازند )هلدینگ( با هشت پله 
صعود نسبت به سال گذشته، رتبه 43 فهرست صد شرکت برتر ایران )IMI-100( را کسب نمود 
و برگ زرینی دیگر را در کارنامه پرافتخار خود به ثبت رســاند. سازمان مدیریت صنعتی رتبه بندی 
شــرکت های برتر ایران را برای سالیان متوالی تهیه نموده است که این فهرست با الهام از رسالت 
ســازمان با فراهم نمودن آمار و اطلاعات شفاف و مفید در مورد بنگاه های اقتصادی کشور، فضای 
روشن تری از کسب و کار اقتصادی کشور ارائه می دهد و به مدیران، سیاستگذاران و پژوهشگران 
یاری می رساند تا شناخت و درک دقیق تری از مقیاس، ساختار مالی و اقتصادی صنایع و بنگاه های 
اقتصادی بزرگ کشور بیابند.همچنین فهرست صد شرکت برتر، مجموعه ای متعلق به شرکت های 
بزرگ ایرانی اســت. در فهرست صد شرکت برتر ایران، بر روی شناسایی آرایش بنگاه های بزرگ 
کشور در کنار یکدیگر تمرکز شده است، به این دلیل که نگاه کلان ملی در شکل گیری این فهرست 
مورد نظر سازمان مدیریت صنعتی بوده است . شایان ذکر است هدف از تدوین فهرست صد شرکت 
برتر ایران ، شفاف سازی فضای کسب و کار و جایگاه اقتصادی شرکت های ایرانی و رتبه بندی آ ن ها 
از نظر میزان تاثیرگذاری در اقتصاد ملی، با هدف گسترش رقابت در فضای کسب و کار بنگاه های 
اقتصادی می باشد و با توجه به عمومیت فهرست IMI-100  و وجود انواع شرکت های تولیدی ، 
خدماتی ، بیمه ای ،سرمایه گذاری  و بانک های شرکت کننده در این رتبه بندی، جهت همگن کردن 
رقم فروش این شــرکت ها، مجموع درآمدهای عملیاتی شرکت لحاظ می شود و پس از گزینش و 
رتبه بندی شرکت ها براساس شاخص  »میزان  فروش«، این شرکت ها براساس شاخص های دیگری 
مقایسه و رتبه بندی می شوند که این شاخص ها عبارتند از: شاخص های اندازه و رشد شرکت، سود 

آوری و عملکرد، بهره وری، صادرات، نقدینگی، بدهی و بازار.

 آغاز عملیات اجرایی سه پروژه 
حوزه شهرسازی گلستان در دهه فجر

روز گرم اتاق خبر اداره کل ارشاد خوزستان با حضور مدیران حوزه انرژی

ثبت رکورد تاریخی خط تاندم میل مداوم 
ناحیه نورد سرد شرکت فولاد مبارکه 

افتخاری دیگر در کارنامه درخشان 
صنعت بزرگ استان مرکزی


